
Interpelácia č. 91/2015   
 

 
8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Ing. Bulla: 
V odpovedi na interpeláciu pána Goreho č. 39/2015 zo zastupiteľstva 22.6.2015 je uvedené, 
že rekonštrukcia cesty na ulici Českosl. armády bude urobená v letných mesiacoch. 
V opakovanej odpovedi Ing. Sabakovej je spresnené, že to bude do začiatku školského roka. 
Moja otázka znie, ktoré leto a ktorý školský rok mala na mysli?  
 
Ing. Sabaková: 
Prajem dobrý deň. Mala som na mysli leto a školský rok 2015, teda september 2015. 
Vzhľadom na  to, že tam došlo k zmene projektu pri realizácii výkopov Trebišovskej 
energetickej, pretože my sme predpokladali predtým, že pôjdu výkopom po druhej strane 
popri Kauflande, tak sa to malo pôvodne realizovať, preto sme k tejto úprave komunikácii 
nepristúpili. Nakoniec sa to realizovalo inak, išla tá trasa z druhej strany, avšak aj po zvážení 
toho, že nebol dostatok finančných prostriedkov na rekonštrukciu tejto cesty, bol plánovaný, 
rozpočtovaný, ale podľa mojich informácii, teda aj po konzultácii s finančným oddelením 
bolo povedané, že  reálne peniaze nie sú, nechali sme to tak s tým, že cesty sme zahrnuli do 
rozpočtu na budúci rok, pretože robiť niečo už neskoro v jeseni, keď už pomaly nie je čas na 
to, aby sa vycentrovali veci, nemá podľa môjho názoru zmysel.  
 
Ing. Bulla: 
Dovoľte, aby som nesúhlasil s tou prvou časťou odpovede, pretože pôvodne teplovod bol 
trasovaný áno okolo Kauflandu, ale bol trasovaný v tesnej blízkosti svetelnej križovatky 
v blízkosti prechodu pre chodcov. To znamená, že to nemá nič spoločné s celou dĺžkou 
českosl. armády. A k tým peniazom, odpoveď bolo z 22.6.2015, kedy už rozpočet mesta bol 
dávno známy. Takže už vtedy bolo jasné, či tie peniaze máme alebo nemáme. Dúfam, keď 
sme ich nenašli tohto roku, dúfam, že ich nájdeme na budúci rok.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 


